

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Security Exchange Law 證券交易法

當期課號	6294	Course Number	6294
授課教師	蘇華山	Instructor	,
中文課名	證券交易法	Course Name	Security Exchange Law
開課單位	會計系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1.證券交易法函條釋義並舉例說明 2.證券市場之參觀實習。	Objectives	This course includes the introduction of explication, example of the security, and practice learning.
教材	林勝安著：證券交易法，2004年第6版 / SECURITY EXCHANGE LAW 6th ed. by MR.LIN SHENG AN	Teaching Materials	
成績評量方式	隨堂測驗、課堂表現、點名 30% 期中考 30% 期末考 40%	Grading	1. Along with the hall examination, the classroom performance, mentions by name. 30% 2. Mid-term test 30% 3. Final test 40%
教師網頁	-		
教學內容	1. 證券交易法條釋義並舉例說明。 2. 重要法條與證券市場操作說明。 3. 證券技術分析與操作。 4. 歷屆有關科目國家考試方向說明。	Syllabus	1. Security Exchange law explanation by article and explains with examples. 2. Important articles of laws and stock markets operation explanation. 3. Negotiable securities technologies analysis and its operation. 4. All previous years related subject public test direction explanation.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。